
mno    
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Jak zabránit utopení 
mobilního telefonu? 
 
ČR/ Sice nás od dalšího 
léta dělí nejméně půlrok, 
není ale na škodu připravit 
se na něj už teď. 
  Mobilní telefony jsou 
v dnešní zmodernizované 
době nepostradatelné a to 
se v některých situacích 
nemusí vůbec vyplatit.  
  "Každoročně nás navště-
vuje více lidí v letním obdo-
bí, a to zejména 
s utopenými přístroji," říká 
servisní technik Jan Ma-
lůvka z Českého Krumlova. 
"Naší pravidelnou kliente-
lou jsou hlavně nezodpo-
vědní vodáci a mladí lidé," 
dodává. 
  Co tedy může náš mobil 

spolehlivě ochránit před 
vodou? K dispozici jsou 
vodotěsná pouzdra určená 
přímo pro mobilní telefony, 
jejich cena se pohybuje od 
500 do 1000 korun. Hledá-
te ale levnější alternativu? 
Kondom splňuje všechny 
požadavky – je levný, přilne 
na povrch a nepropustí 
vodu. Ovšem je nutností ho 
předem řádně proplách-
nout, mohl by nastat ne-
chtěný problém.   

Zdroj: iDNES.cz (kk) 
 

Piloti letadla zaspali 
přistání: 15 mil navíc 
 
Hononulu, Hilo/ Havajské 
vnitrostátní aerolinie Go 
propustily začátkem roku 
dva piloty, kteří zaspali 
přistání svého letadla.  
  K této události došlo 
v únoru na lince Honolulu - 
Hilo. Na palubě bylo v té 
době přibližně 40 pasažérů. 
Piloti nereagovali na pokyny 
kontrolní věže a přeletěli 
město Hilo až o 15 mil. 
  Nikomu se naštěstí nic 
nestalo.      Zdroj: iDNES.cz (ik) 

 

Iluzionista si opět     
zahrával se životem 
 
USA/ Americký iluzionista 
David Blaine předvedl další 
ze svých hazardních kous-
ků. Rozhodl se strávit 60 
hodin hlavou dolů nad 
newyorským Central Par-
kem. Za celou dobu se 
v této poloze pouze několi-
krát na pár minut otočil, 
aby se napil a zkontrolovali 
ho lékaři. Na závěr svého 
pokusu předvedl ještě jeden 
trik, když se na jednom 
z kabelů, na kterém  

visel, vyhoupl a na pár 
okamžiků „zmizel“ divákům 
v noční obloze.  
  „Po prvních hodinách si 
mé tělo na visení hlavou 
dolů zvyklo,“ řekl Blaine po 
ukončení pokusu. Jeho 
akce však lékaře zpočátku 
poněkud znepokojovala. 
Upozorňovali Blaina na 
možná rizika, např. 
oslepnutí. Blaine má za 
sebou různé unikátní 
kousky. Naposledy jsme o 
něm mohli slyšet, když visel 
ve skleněné krychli nad 
Londýnem, kde 44 dní ne-
jedl.           Zdroj: iDNES.cz (ik) 

 

Foto: mobil.cz 

Foto: trud.ru 

ZAJÍMAVĚ    \ Drink školní časopis Gymnázia Milevsko 
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prokvašené – pozn. red.) či 
odstraňují alkohol z hoto-
vého piva. Poslední řešení je 
nejdražší, ale dá se jím 
dosáhnout téměř úplného 
odstranění alkoholu. 
 
  DRINK V horkých letních 
dnech je prý dobré dát si na 
osvěžení pito, nicméně to, 
že nás osvěží, prý není jedi-
né plus. Tak jaké tělu pro-
spěšné látky jsou v nealko-
holickém pivu? 
 

TEREZA HOLUBOVÁ 
 
  Ano, mám ráda pivo (a kdo 
ne?) ať už alkoholické, či 
nikoliv. Chuť, jiskra, hoř-
kost… Nejen to, ale ještě víc 
se u piva hodnotí. Přiznám 
se, že tomu nikterak zvlášť 
nerozumím, a tak jsem se 
rozhodla s tím něco udělat, 
a to dosti rázným způso-
bem.  
  Neustále mi vrtala v hlavě 
myšlenka, zda je nealkoho-
lické pivo opravdu nealko a 
jestli jej tedy můžou napří-
klad řidiči před cestou v 
úplném klidu popíjet. Na 
tuto a i na jiné otázky jsem 
se optala na horké lince v 
jednom nejmenovaném pi-
vovaru, kde se mnou komu-
nikoval Pavel Trnovec, 
mluvčí firmy. 
 
  DRINK Jakým způsobem se 
vyrábí nealkoholické pivo? 
 
  PT Výroba pita (nealkoho-
lického piva – pozn. red.) je 
velice složitá záležitost, 
která se neobejde bez přís-
ných pravidel. Způsob vý-
roby se liší pivovar od pivo-
varu. Některé zkouší neob-
vyklé druhy kvasinek, jiné 
zastavují kvašení dříve, než 
je obvyklé (proto chutná 
nealkoholické pivo tolik po 
tzv. mladině – není úplně 

  DRINK Je nealkoholické 
pivo k dostání také čepova-
né v restauračních zaříze-
ních? 
 
  PT V prodeji je v lahvích o 
objemu 0,5 a 0,33 litru a od 
letošního dubna také v KEG 
sudech o objemu 20 litrů. 
 
  DRINK Mnohokrát jsme 
použili pro nealkoholické  
pivo název pito. Jak tento 
název vznikl? 
 

  Je mi velkou ctí poprvé a slavnostně pozdravit první 
čtenáře našeho školního časopisu. Byť se to 
z počátku zdálo být věcí daleké a skoro nemožné bu-
doucnosti, několikatýdenní dřina všech redaktorů se 
poprvé dostala do vašich rukou. A za to jsem opravdu 
rád. 
  Poprvé vycházíme zdarma s několika výtisky do 
každé třídy. To kvůli tomu, abyste měli možnost ča-
sopis nejprve poznat a u dalších vydání se rozhod-
nout, zda má příště cenu investovat pár drobných. 
  My doufáme, že se vám zalíbí a stanete se pravidel-
nými a hlavně spokojenými čtenáři Drinku. 
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ŠKOLNÍ ČASOPIS 

GYMNÁZIA MILEVSKO 

    
ŠéfredaktorŠéfredaktorŠéfredaktorŠéfredaktor    
Karel Kreml 

 
Zástupce šéfredaktoraZástupce šéfredaktoraZástupce šéfredaktoraZástupce šéfredaktora    
Barbora Kuchtová 

 
RedakceRedakceRedakceRedakce    

Karel Kreml kk 

Tereza Holubová th 

Hana Šlajsová hš 

Ivana Kolínská ik 

Edita Cihlářová ec 

Barbora Kuchtová bk 

Petr Lebeda pl 

 
SpolupracovaliSpolupracovaliSpolupracovaliSpolupracovali    

Mgr. Šindelářová 
Ing. Školník 

Tomáš Patera 
 

VydáníVydáníVydáníVydání    
první, ročník I. 

 
DataDataDataData 

 listopad 2008 
 

EEEE----mailmailmailmail    
drink@gym.milevsko.cz 

 
Foto na obálce  

Karel Kreml 

 

Strana  2 → REDAKČNÍ SERVIS 

Strana  3 → KRÁTKÉ ZPRÁVY 

Strana  4 → PROFIL/ Mgr. EVŽEN JIROUŠEK 

Strana  5 → ANKETA 

Strana  6 → HLAVNÍ TÉMA str. 1/2 

Strana  7 → HLAVNÍ TÉMA str. 2/2 

Strana  8 → TÝKÁ SE NÁS/ JAK SE ZE MNE STAL PROFESIONÁLNÍ… 

Strana  9 → HRATELNĚ/ CALL OF DUTY 5, DIABLO III 

Strana 10 → OBRAZEM, FOTO ČÍSLA 

Strana 11 → NA POKRAČOVÁNÍ/ NEALKOHOLICKÉ PIVO 1/3 

Strana 12 → ZAJÍMAVĚ 

  Obsah listopadového čísla 

REDAKČNÍ SERVIS    \ Drink školní časopis Gymnázia Milevsko 

 
NA POKRAČOVÁNÍ    \ Drink školní časopis Gymnázia Milevsko 

 

ROZHOVOR: Nealkoholické pivo 1/3 

PT Nealkoholické pivo obsa-
huje vitamíny, minerály, 
stopové prvky, antioxidan-
ty, esenciální aminokyseli-
ny a další sloučeniny. 
Ovšem jeho hlavní devizou 
je, alespoň v případě toho 
našeho nealkoholického 
piva, osvěžující chuť způso-
bená velmi jemnou hořkostí 
a výrazným obsahem oxidu 
uhličitého. 

 

PT Název pito je odvozeno 
od slov pivo a auto. 
 
DRINK Jaká je historie neal-
koholického piva? 
 

… 
 

Odpověď nejen na tuto, ale i 
na mnoho dalších otázek 
přineseme v dalším, prosin-
covém čísle Drinku! 

ÚÚÚÚÚÚÚÚvvvvvvvvooooooooddddddddnnnnnnnnííííííííkkkkkkkk        
aneb poprvé vykukujeme na svět 

 

Karel Kreml 
šéfredaktor 

Ilustrační foto: nytimes.com 

Příští číslo: prosinec 2008 
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ZE SPORTU: 

Corny středoškolský 
atletický pohár - kraj 
 
Tábor/ Naši sportovci se po 
okresním kole zúčastnili i 
krajského kola v Táboře. 

VÝSLEDKY 
  Chlapci: 1. místo SPŠ strojní a 
stavební Tábor, 6. místo Gymná-
zium Milevsko 
  Dívky: 1. místo Gymnázium 
PdC Tábor, 4. místo Gymnázium 
Milevsko                                 (kk)  

OBRAZEM    \ Drink školní časopis Gymnázia Milevsko 

 
KRÁTKÉ ZPRÁVY    \ Drink školní časopis Gymnázia Milevsko 

 

Z OKOLÍ: 
Předseda chovatelů 
vláčel psa za autem 
 
Sepekov/ Lidé jsou zděšeni 
a nechápou: Sedmdesátiletý 
Jindřich V., předseda klubu 
chovatelů, v září tohoto 
roku vláčel svého labradora 
za autem po celé obci. Měl 
to být trest pro psa za to, že 
opakovaně utekl.  
  Policie ČR na celou situaci 
reagovala tak, že došla za 
jeho známými, kteří věc 
oznámili. Policisté jim sděli-
li, ať to nezveřejňují. Dů-
vod? Aby z toho neměl do-
tyčný ostudu. 

  Skoro utrápený labrador 
je po ošetření tlapek a bři-
cha v pořádku a nyní pro-
dělává rekonvalescenci. 
Kuriózní ovšem na tom je, 
že se nachází stále u člově-
ka, jenž ho málem zabil a 
uvláčel k smrti. "Ano, mají 
ho doma. Prý je z toho pan 
Jindřich špatný, uvědomil 
si, co udělal. Já to vidět, 
dám mu pár facek a bylo 
by," dodala sousedka cho-
vatele – tyrana.               (ec) 

 

Foto čísla 
Další fotografie milevské kapely IQ9 naleznete na www.keydza.comepod.cz/photos/iq9 

Foto: Karel Kreml 

IQ9. Milevská punk-roková kapela, nesoucí v názvu celkový součet IQ všech členů kapely.  

ZE SPORTU: 

Opět se běžela  
Zátopkova štafeta 
 
Milevsko/ I v letošním roce 
se naši studenti zúčastnili 
štafetového běhu, který se 
konal v pondělí 29. září na 
milevském letním stadionu. 

VÝSLEDKY 
  Kat. B: 1. místo – II. ZŠ J. A. 
Komenského Milevsko, 2. místo I. 
ZŠ T. G. M. Milevsko, 3. místo 
Gymnázium Milevsko 
  Kat. C: Gymnázium Milevsko  

(kk)  

 

ZE ŠKOLY: 

Gymnázium oficiálně 
otevřeno 
 
Škola/   Za přítomnosti 
všech zainteresovaných 
osob, včetně ředitele školy 
Evžena Jirouška a členky 
Rady Jihočeského kraje 
Marie Hrdinové, se 1. října 
oficiálně otevřelo milevské 
gymnázium několika proje-
vy a následnou hromadnou 
návštěvou všech nově zre-
konstruovaných míst školy. 
„Stavební úpravy probíhaly 
na fasádě, v průjezdu, ko-
telně a půdních prostorech, 
kam byly nově zřízeny i 
schody. Rovněž byla vymě-
něna všechna okna a nad 
hlavními dveřmi přibyl ná-
zev školy,“ řekl nám Ing. 
Školník. 
   Finanční dotaci na veške-
ré stavební úpravy ve výši 
necelých sedmi milionů 
korun poskytl milevskému 
gymnáziu Jihočeský kraj.        

    (kk)  

 

ATLETICKÝ POHÁR. I za chladného počasí se sportovci zapotili. 

Foto: Lukáš Procházka 

Ilustrační foto 

Slavnostní otevření školy 
 
Škola/ Milevské gymnázium se po 
rekonstrukci „obrazně“ otevřelo 
všem svým návštěvníkům. 

Více na str. 3 

Zátopkova štafeta 
 
Milevsko/ Emil Zátopek je stále 
v nás. Dokazovala to zářijová sou-
těž na letním stadionu. 

Více na str. 3 Foto: Mgr. Šindelářová 

Foto: Mgr. V. Jiroušek 
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PREVIEW: 
Call of Duty 5 
 
  Válka volá do zbraně již 
popáté, opět v prostředí 
druhé světové války, a to v 
lákavém Pacifiku. 
  Nyní do velitelského křesla 
usedlo vývojářské studio 
Treyarch pod záštitou firmy 
Activision, která má za 
sebou kromě třetího pokra-
čování CoD taktéž konzolo-
vou skákačku Spider-Man 
3. Ovšem PCčkáři si nemu-
sejí uvazovat smyčku kolem 
krku, byť Call of Duty 3 
velelo jiným směrem, mírně 
konzolovým, pětka se opět 
zařadí na všemi milované 
stolní počítačové mašinky. 
Třikrát hurá. 
   

  Celý příběh bude situován 
do několika zbývajících 
měsíců války, kdy se nála-
da ještě více vyostřuje, a to 
na obou stranách barikády. 
Podle slov vývojářů si za-
hrajeme jak za Američany, 
tak i za Rusy. K tomu vše-
mu nám bude sloužit starý 

známý zbraňový arzenál, 
vylepšený o nové kousky, 
jako například smrtící pla-
menomet. 
  K tomu všemu se dočká-
me líbivé grafiky, hratelnos-
ti a i příběhu. Doufejme 
tedy, že se vše naslibované 
vyplní.                            (kk) 

pojem Diablo. To se totiž 
stalo věhlasným po druhém 
pokračování série – Diablo 
II sekalo špičky herním 
žebříčkům, a tak nemohlo 
zůstat bez pokračování. 
  Trojka nás opět zavede do 
fantasy RPG světa a spole- 

čně se svým hrdinou bu-
deme čelit velké spoustě 
nástrah. 
  Chybět nebude výběr 
z mnoha postav, jejich ná-
sledné vylepšování a postup 
až na 99. level.  
  K dispozici budou opět 
stovky herních předmětů, 
zbraní, magických artefaktů 
a kdo ví čeho ještě. Dokon-
ce zavítáme na známé loka-
ce ze dvojky a taktéž opět 
spatříme staré pardály, 
kteří nás provázeli minulým 
titulem. 
  Může to být paráda. Zarytí 
fanoušci této legendy jistě 
nebudou jediní, kteří hned 
po oznámení data vydání 
hry zamíří do obchodů.   (kk) 

HRATELNĚ    \ Drink školní časopis Gymnázia Milevsko 

 

Platformy → PC PS3 X360 Wii  Vydání → listopad 08  ?%? → 8.5 

PREVIEW: 
Diablo III 
 
  Zakladatel vlastního žánru 
se po několika letech vrací 
ke svým fanouškům. 
  Mezi hráči se nenajde 
snad nikdo, kdo by neslyšel 

Platforma → PC  Vydání → neoznámeno  ?%? → 9.5 

ŘEDITEL ŠKOLY  
Mgr. Evžen Jiroušek 

KRÁTCE: 
 
Aprobace 
 

• matematika a deskriptivní 
geometrie 

 
Věk při nástupu do práce 
 

• 25 let 
 
Ředitelem na této škole 
 

• 16 let 
 
Rodné město 
 

• Milevsko 

KAREL KREML 
 
Jaký je Váš názor na stu-
denty? 
  Můj názor na ně je velmi 
dobrý, jinak bych tuto práci 
nedělal. Vadí mi ale jedinci, 
kteří znepříjemňují život 
svým spolužákům i kanto-
rům takovými věcmi, jako 
například lepením žvýkaček 
po nábytku či cpaním pa-
pírků do topení. 
 
Dočkáme se v budoucnu 
ve škole dalších změn? 
  Ano, v prvním patře chys- 

táme multimediální učeb-
nu, která by měla být hoto-
vá někdy do půlky listopa-
du. Do konce kalendářního 
roku přibude další interak-
tivní tabule. 
 

prostory, například soko-
lovnu a stadion, si musíme 
pronajímat. 
  Chybí taktéž nějaké větší 
shromažďovací místnosti, 
třeba aula nebo něco po-
dobného. 
 
Učil jste i na jiných ško-
lách? 
  Ne, celou dobu na milev-
ském gymnáziu. 
 
Kde jste studoval? 
  Střední školu taktéž zde a 
následně Matematicko-
fyzikální fakultu na Univer-
zitě Karlově v Praze. 

PROFIL    \ Drink školní časopis Gymnázia Milevsko 

 

Foto: Karel Kreml 

RROOZZHHOOVVOORR  
Je něco, co vám na škole 
vadí a nelze s tím aktuál-
ně nic udělat? 
  Samozřejmě mi vadí, že 
nemáme žádnou vlastní 
tělocvičnu, která by nám 
určitě slušela. Tělocviků je 
velká spousta a veškeré 
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KAREL KREML 

 
  Dojíždět bude určitě hroz-
ná sranda, říkal jsem si a 
ve skrytu duše věděl, že mě 
to jen tak nepotká. 
  „Si uhodla,“ zněla má 
první reakce na matčino 
oznámení, že zaslepená 
rána a únavná odpoledne 
nadcházejících čtyř let své-
ho života budu trávit 
v autobusovém prostředí, a 
to nejméně dvě hodiny 
denně. 
  Do té doby jsme toho já a 
dojíždění měli společného 
asi tolik, co chlapecké zá-
chody a třetí poschodí naší 
školy, takže pro mě to byla 
celkem novinka. Každé ráno 
budíček za deset minut šest 
hodin – osobní hygiena 5 
minut, snídaně 3 minuty, 
převléknutí 1 až 2 minuty 
podle toho, zda je všechno 
oblečení na stejné kopici, 
kde jsem ho zanechal večer, 
(nyní to nejdůležitější) - 
desetiminutová úprava 
nakrátko ostříhaného úče-
su a hned abych mazal na 
pět minut vzdálené autobu-
sové nádraží. Cestou ještě 
jednou zkontrolovat účes. 
  Poprvé to šlapalo jak na 
drátkách. Autobus mi jel ze 
sedmadvacítky v půl pět a 
měl jsem ještě dvě volné 
minuty, krása. Jaké to ale 

pro mě bylo zdrcující, když 
jsem zjistil holou a krutou 
pravdu: písecké autobusové 
nádraží má pouze čtrnáct 
nástupišť. Nevěřil jsem, a 
proto jsem ho ještě dvakrát 
obešel, abych se opravdu 
ujistil, zda se někde nestala 
chyba. Nestala. Naštěstí 
jsem se přifařil ke hloučku 
lidí, co vypadali stejně div-
ně jako já, a nakonec se 
ukázalo, že naše cesty se 
společně křižují do Milev-
ska. 
  Přibližně po dvou měsících 
dojíždění si již troufnu říci, 
že se ze mě stal profesio-
nální dojížděč se zkuše-
nostmi na rozdávání. Ba-
bička tak sice s oblibou 
říká svému psovi, když 
dožírá zbytky z oběda, ale já 
to považuji za čestný titul 
zkušeného člověka. Za tu 
dobu jsem toho totiž zažil 
dosti a kolikrát přesně vím, 
jak se ostatní neprofesio-
nální dojížděči zachovají.    

 

  Například v Temešváru je 
již ustáleným pravidlem, že 
je autobus plně obsazen, a 
tak lidé, včetně těch o ho-
lích, musejí stát. První jde 
vždycky takový malý kluk, 
tak páťák, štráduje si to 
doprostřed uličky, zastaví 
se a stojí. Stále stojí. Ostat-
ním je asi trapné mu něco 
říct, aby se prostě hnul a 
nestál tam jako truhlík, 
takže se nahrnou do první 
poloviny autobusu a mlčky 
trpí. Řidič má tedy kolikrát 
problém udržet zadní část 
svého miláčka na úzké 
vozovce. 
  No jo, ale zato v Bernarti-
cích… Ale víte co, zkuste si 
to sami na vlastní kůži. 
Ona je to někdy celkem 
pěkná a poučná podívaná 
sledovat ty neprofesionální 
dojížděče, jak to totálně 
nezvládají.  
  Uvidíte, ono dojíždět totiž 
bude určitě hrozná sran-
da… 
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Jak se ze mne stal profesionální dojížděč 

Studentská inzerce 

   Časopis je přístupný komukoliv ze školy, a tak bude od 
dalšího čísla započata inzerce prodám/koupím (nejen 
předměty související se školou). Inzerce je nyní pro 
všechny studenty milevského gymnázia zdarma. Jeden 
inzerát má max. délku 200 znaků včetně mezer, nesmí 
chybět vaše jméno a kontakt (mobil, popřípadě jiný e-mail 
– tyto údaje se do obsahu inzerátu nepočítají a nebudou v 
časopise zveřejněny). Zasílejte jej na drink@gym.milevsko.cz, 
do předmětu zprávy napište „Drink - inzerát“. 

Tereza Andělová 
oktáva 
Nelíbí se mi přístup 
některých učitelů, 
jelikož považují jen 
svůj předmět za ten 
jediný a hlavní. 

Petr Lebeda 
1.A  
Moc se mi líbí nová 
fasáda, kantoři 
nám zde dávají 
prostor vyjádřit se. 
Známky jsou kruté. 

Martina Petří-
ková, 4.A 
Někteří učitelé jsou 
dobří, někteří ne. 
Líbí se mi přístup 
na internet a mož-
nost kopírování. 

 

Adam Boháček 
kvinta 
Líbí se mi naprosto 
všechno, oproti 
Svobodné škole 
(Písek) je to luxus. 
To bys musel zažít. 

 
David Mráz 
kvarta 
Za špatnou věc spojenou 
se školou považuji cho-
vání místních Romů na 
autobusovém nádraží. 
Škola by byla jinak fajn. 
 

Markéta Žáková 
kvinta 
U studentů se mi nelíbí, 
že se někdo všímá jen 
úzké skupiny lidí a na 
ty ostatní kašle. Přístup 
učitelů je celkem dobrý. 

OTÁZKA ČÍSLA: Co se vám na naší škole líbí a co ne? 

(otázky/ bk , text a foto/ kk)  

PETR LEBEDA 
 
Milevsko/ Autobusové ná-
draží, nebo obchodní zóna? 
Občané dlouho nezažili 
podobnou vlnu emocí, která 
rozdělila město na dvě polo-
viny. 
  Společnost Lidl donedávna 
chtěla skoupit pozemek 
autobusového nádraží o 
rozloze 5530 m2, pro město 
za velmi lákavou nabídku 
16 590 600 korun.  K tomu 
nabízela vybudování nového 

nádraží, parkoviště a kru-
hového objezdu zcela zdar-
ma.  
  Lidé měli možnost se 17. a 
18. října rozhodnout 
v místním referendu. Vybu-
dovat obchod v centru měs-
ta a autobusové nádraží 
přestěhovat naproti prodej-
ně Albert, či vše zachovat? 
  Z celkových 7539 osob, 
oprávněných v referendu 
hlasovat, se zúčastnilo jen 
3748, tedy necelá polovina. 
Na otázku, zda lidé souhlasí 

s výstavbou prodejny, od-
povědělo hlasem „ano“ 
1069 občanů, „ne“ městu 
uštědřilo 2495 lidí. Výsle-
dek je tedy jasný – žádné 
změny se konat nebudou. 

 

Referendum: Lidé řekli ne 

Drink se nachází na počátku 
svého vývoje. My chceme, aby 
se stále zlepšoval, a proto 
bychom rádi tímto způsobem 
požádali kohokoliv, kdo by 
byl ochoten školnímu časopi-
su poskytnout sponzorský 
dar, a to v jakékoliv formě. 
Vaše nabídky a tipy zasílejte 
na redakční e-mail. Děkujeme. 

Sponzoring časopisu 
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Adaptační kurzy jsou dnes v kurzu 

HANA ŠLAJSOVÁ 
 
  Už ráno jsme jako správní 
skautíci s krosnami na 
zádech stepovali na zastáv-
kách a dopravovali se do 
Milevska. V osm hodin se 
všichni zdárně sešli 
v průjezdu školy a nastou-
pili do dalšího autobusu, 
který nás odvezl na Štědro-
nín, kde jsme měli strávit 
následujících pár dní.  
  První den se hrály různé 
hry, abychom se dozvěděli, 
jak se vůbec kdo jmenuje a 
něco málo více o sobě sa- 

motných. Prošli jsme se 
areálem a značně ocenili 
kulečník v baru u jídelny. 
V dobré náladě se později 
pár odvážlivců rozhodlo 
vyzkoušet místní bazén. Při 
slabých 10° C to byl oprav-
du zajímavý zážitek (a můj 
foťák to skoro odnesl – 
pozn. šéfr.). Nicméně mu-
sím říci, že i když slabě 
pršelo, čekala většina z nás 
vodu ještě studenější. I tak 
jsme si to všichni řádně 
užili. Na pokojích se potom 
pečlivě sušilo všechno, co 
se ocitlo v naší blízkosti 
během pobytu ve vodě, a to 

příručním fénem, jehož 
výkon byl do nebe volající. 
Večerní program patřil opět 
hrám v dolní klubovně. 
  Druhý den jsme zahájili 
časnou snídaní, a to už 
v půl deváté (milí profesoři, 
po celkem namáhavém dni 
to bylo poměrně brzo!). A 
přestože venku byla pekel-
ná zima, neodradila nás od 
příprav ke slaňování, které 
jsme časně začali už 
v dopoledních hodinách na 
mírném svahu nedaleko 
chatek. Mezitím, co jsme do 
svých hlaviček vstřebávali 
velmi potřebné informace, 

abychom si později neublí-
žili, pan profesor Barda a 
někteří zrádci z našich řad 
(samozřejmě, že Martin 
Fara a já – pozn. šéfr.) na 
nás kuli pikle. Mezi stromy 
totiž natahali lana, pomocí 
kterých jsme se později se 
zavázanýma očima měli 
dostat na druhý konec trati 
– hra měla název Paprsek 
ve tmě. Náročný terén nám 
dal všem zabrat - roztrhal 
kalhoty, odřel kolena… Ale 
nakonec jsme to všichni 
zvládli a při rozvázání očí se 
nám naskytl úžasný pohled 
ze skály na řeku. Odtud 
jsme se přesunuli o kousek 
dál, kde na nás čekalo sli-
bované slaňování. Až na 
výjimky se všem dařilo ná-
ramně dobře. Po obědě 
všichni znovu načerpali síly 
a někteří aktivisté z nás si 
šli tento zážitek zopakovat. 
Ti, kterým byla zima, se 
odebrali na hřiště, kde se 
zahřívali různými hrami a 
zkoušeli slaňovat „hlavou 
dolů“. 
  A je to tu. Den třetí. Pos- 

lední. Balení, uklízení, svlé-
kání povlečení… To všech-
no nás čekalo, nicméně 
obávali jsme se atrakce 
celého dne – pádu důvěry. 
Jistě to znáte. Všichni se 
postaví do dvou řad, spojí 
ruce a jeden ubožák má za 
úkol spadnout zády, tedy 
čelem k nebi, přímo mezi ně 
a věřit, že ho ostatní chytí. 
Snad nikdy jsem se tolik 
nebála. Když všichni popa-
dali do náručí svých spolu-
žáků, čekala nás už jen 
několika kilometrová túra 
na Zvíkovské podhradí, 
odkud jsme jeli linkovým 
autobusem do Milevska. 

 

  Troufám si říct, že i přes 
ne zrovna ideální počasí se 
tam všem líbilo, a to i pro-
fesorům, kterým je třeba 
tímto vzdát hold a hlubo-
kou poklonu. A to jmenovi-
tě třídní profesorce paní 
Slámové za účast při všech 
sportech a aktivitách vů-
bec. Pan profesor Barda si 
zaslouží dík za dokonale 
připravený program a na-
konec pan profesor Dvořák 
za slaňování jako takové. 
Budoucím prvákům potají 
závidíme…  
 
Kurz kvinty proběhl 15. až 17. 
září, kurz 1. A týden předem. 

 

I letos se prváci zúčastnili třídenního se-
znamovacího kurzu. Včetně kvinty. 

V DOBRÉ NÁLAD Ě. I když počasí nepřálo, kvinta si dokázala vždy poradit. 

PAPRSEK VE TMĚ. Aneb z avázané oči a roztrhané kalhoty. 

Více fotografií z adaptačního kurzu kvinty 
naleznete na 
www.keydza.comepod.cz/photos/adaptak HLAVNÍ TÉMA    \ Drink školní časopis Gymnázia Milevsko 

 

Foto na dvojstránce: Karel Kreml 



 


